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14 september 2015 

 
Interpellation till förskolenämndens ordförande Karl Henriksson (Kd) med 
frågor om situationen i förskolan. 
 
Vi är många som mottagit fackförbundet Kommunals oroande brev om arbetssituationen för 
medarbetarna i förskolan. Bland annat beskriver man hur barngrupperna är för stora, hur 
personalen inte hinner med arbetet, hur lokalerna inte är anpassade för ändamålet och hur 
personalen mår dåligt. Vi ser samtidigt att sjukfrånvaron skjuter i höjden och nu är uppe i 
över 10 procent.  
 

Mot bakgrund av det ovan anförda frågar jag dig följande: 

 
Vilka åtgärder kommer du att vidta med anledning av fackförbundet Kommunals brev? 
 
 
 
Nujin Alacabek 
Vänsterpartiet 

 
 


